
  
E-mail   :      dorpsraadhalsteren@gmail.com 
   Website:      www.dorpsraadhalsteren.nl 
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Bijeenkomst is in Heemhuis van heemkundekring Halchterth               
 
 
LEDENVERGADERING  
8 mei  2023  20.00 uur  Heemhuis  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden,  Wout Huijgens, Ben Kannekens, Mark van Doorn, Sjef Robben, Kees Kaijser, Kees 
Rommens, Peter Tange, Wim Buijs, Marloes Rokx (wijkverbinder),),  
 
.  

Afwezig m.k.: Cora Hoogcarspel, Ton Manni, Marissa Zegers, Rian Govers 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom; dank aan Heemkundekring voor gastvrijheid  

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
6-4-2023 

Al eerder goedgekeurd   

3.  Post/berichten Sarah Schepens; ontwikkelingen Fort 
Pinsenweg in Bestuursvergadering 
Aanvulling Dorpsvisie 
Info vrijwilligers informatiepunt 
Jaarverslag Noordgeest 
Geurbeleid Eindhoven punt 8 
Correspondentie Noordgeest/Tuinwijk 7 
Buurtkrantje Hart van Halsteren punt 10 
Afscheid burg. Petter 

30 mei wordt bestuur geïnformeerd over plannen zorgcentrum  
 
 
 
 
 
 
 
Doorsturen naar leden. 

 

4.  Gesprek college    Nieuwe burgemeester z.s.m. uitnodigen voor bezoek aan Halsteren  

5.  Burgerparticipatie  Eind mei bijeenkomst; Marissqa is daarbij aanwezig  

6.  Auvergnepolder *fietspad 
 

Subsidieaanvraag afgekeurd. Is opnieuw ingediend 
 

 

 

mailto:dorpsraadhalsteren@gmail.com
http://www.dorpsraadhalsteren.nl/


*TenneT Nog geen nieuws 
 
Discussie ontstaat n.a.v. berichtgeving krant toenemend geluidsoverlast 
Randweg door nieuwe containerhaven. Bezwaarmakers zien oplossing in 
nieuwe ontsluitingsweg door Auvergnepolder. Dorpsraad meent dat er naar 
andere oplossingen gekeken zou moeten worden. 

7.  Biomassacentrale Corresp. Noordgeest Tuinwijk Gegevens opgevraagd bij Sabic door Tuinwijk. Sabic geeft niet op alle 
vragen antwoord. Commissie dringt verder aan bij bedrijf, gemeente en 
provincie. 

 

8.  asfaltcentrale Geurbeleid Eindhoven   

9.  St.Elisabeth Bewonersbrief. (eerder toegezonden) 
Gesprek met TanteLouise 

Tante Louise zoekt naar oplossingen op de lange termijn. Meer mensen die 
verzorging nodig hebben en minder verzorgend personeel. Wat kan de 
techniek betekenen? Mantelzorg? Contact met omgeving en wat heeft 
omgeving te bieden? 
Wout en Peter geven aan om met TanteLouise mee tedenken over 
oplossingen en mogelijkheden voor het nieuwe St.Elisabeth. Marissa heeft 
al aansluiting met organisatie.  
Peter meldt aan bij TanteLouise. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
PT 

10.  Bouwplannen Halsteren *Wouwseweg e.o. (Ambachtsstraat) 
*Dorpsstraat  
*Leeuwerik 
*Zorghuys 
*plan Goed voor Goed 
*woonvoorziening buitenlandse werknm 
*Mozartstraat 
*hart van Halsteren 

 
 
* 
* 
* 
* 
*sloop begonnen 
*5 kandidaten aangemeld om klus te gaan klaren. Een heeft zich inmiddels 
teruggetrokken. Werkgroepen praten nu met Stadlander om tot een keuze 
te komen. Na de zomervakantie zal Stadlander laten weten wie de 
uitvoering van het project mag gaan doen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

11.  Zweedsestraat  Gemeente en Stadlander hullen zich in zwijgen. Wijzen min of meer naar 
elkaar. Wel bord “te koop” in de tuin, maar op website is niets (meer) terug 
te vinden. 
Eugene boort zijn contacten de komende weken nog eens aan om stand 
van zaken boven water te krijgen. 
 

 

12.  Halsterseweg *reconstructie 
 
 
*Bouw Aldi 

*17 mei klaar 
 
 
*Nog geen advies van college aan raad. Mark houdt dit in de gaten. 

 

13.  Sociaal Media    

14.  Rondvraag  Marissa 
Art. BNdeStem meer geluidsoverlast in de toekomst aan Randweg.(punt 6) 

 
 



Eugene 
Kermis doorgegaan. 
Exploitant; matig weer, opkomst bezoek beetje teleurstellend. 
Hartenkamp blij met oplossing. Toch liever naar dorp voor kermis. 
De Beek evenemententerrein voor 5 evenementen. 
Rechter laat algemeen belang voor gaan. Kermis niet op de Beek. 
Wel op wei tegenover. Ook hier bezwaar tegen gemaakt. Is afgewezen. 
De vergadering vraagt zich af wat de afspraken nu precies zijn. Beek is 
evenemententerrein, maar wat mag er wel en wat niet? 
Dit moet in gemeentelijk archief terug te vinden zijn. Ook in notariële akt(n)  
Zou terug te vinden moeten zijn wat wel en wat niet is toegestaan. 
Marloes zoekt op het gemeentekantoor naar antwoorden. 
 
Dorpsraad ziet een kermis in het dorp (plein Vogelenzang) wel zitten.  
 
Marloes 
Er is een nieuwe ambtenaar veiligheid benoemd.  
Wil graag kennis komen maken. Kan in ledenvergadering van 8 juni. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MR 

 

Volgende bestuursvergadering 30 mei en ledenvergadering 8 juni  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


